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Abstract (en)
The centrifugal pump is provided with a pump impeller (2) disposed in a housing (1), where a cutting unit (7) having a cutting surface (8) and a
rotating cutting body (9) is arranged prior to the inflow of the medium in an impeller wheel (3). The cutting surface and the cutting body are clamped
each other with a force (F) axially in the direction of the rotational axis of the cutting body. The force is generated due to the rotation of the pump
impeller.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kreiselpumpe mit einem Pumpenläufer (2), der in einem Gehäuse (1) angeordnet ist. Vor dem Zustrom des Mediums
in ein Laufrad (3) ist mindestens ein Schneidwerk (7) angeordnet. Das Schneidwerk (7) weist eine Schneidfläche (8) und einen rotierenden
Schneidkörper (9) auf. Durch Öffnungen (10) in der Schneidfläche (8) strömt das Medium. Die Schneidfläche (8) und der Schneidkörper (9) sind mit
einer Anpresskraft (F) gegeneinander verspannt. Erfindungsgemäß wird die Anpresskraft (F) aufgrund der Rotation des Pumpenläufers (2) erzeugt.
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